
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

08 серпня 2024 року  

 

м. Полтава № 24 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Цибульська Юлія Володимирівна – секретар постійної комісії (у 

режимі відеоконференції), Калюга Ірина Олександрівна (у режимі 

відеоконференції), Сухонос Наталія Василівна (у режимі відеоконференції), 

Усанова Ольга Петрівна, Юрченко Тетяна Олегівна – члени постійної комісії. 

 

Відсутні: Василенко Марина Григорівна – заступник голови постійної комісії, 

Богдан Руслан Дмитрович – член постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 8 осіб. Присутні – 6 осіб. 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Баленко 

Олександр Григорович 

виконувач обов’язків начальника Полтавського 

ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської 

обласної ради 

 

Барибіна 

Яніна Олександрівна 

 

депутат Полтавської обласної ради 

Біленький 

Олександр Юрійович 

 

голова Полтавської обласної ради 

Іванко 

Дарина Вікторівна 

 

голова Молодіжної ради при Полтавській обласній 

раді 

 

Коморна 

Леся Федорівна 

 

начальник Управління майном обласної ради 
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Кончаковський 

Євген Олегович 

 

директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації 

 

Корягіна 

Наталія Віталіївна 

 

тимчасово виконуюча обов’язки начальника 

Управління Державної служби якості освіти у 

Полтавській області 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення діяльності 

ради виконавчого апарату обласної ради 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

перший заступник голови Полтавської обласної 

ради 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

 

начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

Ніколенко 

Карина Олександрівна 

уповноважена особа з питань запобігання та 

виявлення корупції – консультант відділу 

юридичного забезпечення виконавчого апарату 

обласної ради 

 

Остапенко 

Павло Олегович 

фахівець швейцарсько-українського проєкту 

«Децентралізація для розвитку демократичної 

освіти» Громадської організації «Розвиток 

громадянських компетентностей в Україні» (у 

режимі відеоконференції) 

 

Полюхович 

Людмила Олександрівна 

головний спеціаліст відділу молодіжної політики 

та організації оздоровлення Управління молоді та 

спорту Полтавської обласної військової 

адміністрації 

 

Прокопенко 

Роман Миколайович 

голова Полтавської обласної організації 

професійної спілки працівників культури  України 

 

Сердюк 

Людмила Вікторівна  

 

директор Полтавського обласного дитячого 

оздоровчого центру «Маяк» 

Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

заступник керуючого справами – начальник 

загального відділу виконавчого апарату обласної 

ради, депутат Полтавської обласної ради 
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Турпітько 

Віталій Петрович 

 

Терешківський сільський голова 

Удовиченко 

Ірина Анатоліївна 

директор Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

Ярошенко 

Володимир Михайлович 

 

депутат Полтавської обласної ради 

представники засобів масової інформації. 

 

Перед початком засідання постійної комісії присутні на засіданні 

вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував прийняти його за основу. 

 

Проєкт порядку денного: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну типу та найменування 

Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені 

А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради». 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

Полтавського ліцею імені А.С. Макаренка Полтавської обласної ради». 

3. Про розгляд питання «Про звільнення батьків від плати за утримання 

учнів у пансіонах ліцеїв, які фінансуються за рахунок коштів обласного 

бюджету, на 2024/2025 навчальний рік». 

4. Про розгляд питання «Про передачу майна на баланс Полтавського 

ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради». 

5. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження переліку та 

граничної чисельності посад Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради». 

6. Про розгляд питання «Про порушення клопотання щодо присудження 

Премії Верховної Ради України С. Сидоренку». 

7. Про розгляд питання «Про порушення клопотання щодо присудження 

Премії Верховної Ради України Н. Салюк». 

8. Про розгляд питання «Про затвердження Плану формування мережі 

закладів освіти, що забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої 

освіти з 01 вересня 2027 року, та їх орієнтовного переліку». 

9. Про хід виконання Обласної програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки за I півріччя 2024 року. 

10. Про хід виконання програми «Розвиток освітнього простору 

Полтавщини» на 2021 – 2025 роки» за I півріччя 2024 року. 



 4 

11. Про хід виконання Обласної програми розвитку закладів позашкільної 

освіти спортивного та фізкультурно-оздоровчого спрямування на 2022 – 

2026 роки за I півріччя 2024 року. 

12. Про хід виконання Регіональної Програми підтримки наукової та 

інноваційної діяльності у Полтавській області на 2021 – 2024 роки за I півріччя 

2024 року. 

13. Про хід виконання Регіональної програми «Дітям Полтавщини – якісне 

харчування» на 2021 – 2024 роки за I півріччя 2024 року. 

14. Про хід виконання програми оздоровлення та відпочинку дітей на 

2020 – 2024 роки за I півріччя 2024 року. 

15. Про хід виконання Комплексної Програми розвитку культури і 

мистецтва в Полтавській області на 2021 – 2025 роки за I півріччя 2024 року. 

16. Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Професійно-технічного училища № 26 

м. Кременчука з державної власності у спільну власність територіальних 

громад Полтавської області. 

17. Про лист Регіонального фонду державного майна України по 

Полтавській та Сумській областях щодо можливості прийняття об’єкта 

державної власності «Палац культури і творчості» по вул. І. Приходька, 100, 

м. Кременчук у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області. 

18. Про листи щодо пропозиції Терешківської сільської ради Полтавського 

району Полтавської області стосовно передачі земельної ділянки та майнового 

комплексу, розташованих за адресою: вул. Соснова, 1Б, с. Головач, 

Полтавський район, Полтавська область. 

19. Про упорядкування премій, заснованих Полтавською обласною радою. 

20. Про лист Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини 

щодо конфліктної ситуації між керівництвом Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради та головою первинної профспілкової організації 

Шилом І.М. стосовно його проживання в службовому житловому приміщенні 

закладу. 

21. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував змінити порядок 

розгляду питань, а саме: питання № 15 «Про хід виконання Комплексної 

Програми розвитку культури і мистецтва в Полтавській області на 2021 – 
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2025 роки за I півріччя 2024 року» розглянути першим, питання № 17 «Про 

лист Регіонального фонду державного майна України по Полтавській та 

Сумській областях щодо можливості прийняття об’єкта державної власності 

«Палац культури і творчості» по вул. І. Приходька, 100, м. Кременчук у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області» – 

другим, питання № 8 «Про розгляд питання «Про затвердження Плану 

формування мережі закладів освіти, що забезпечуватимуть здобуття повної 

загальної середньої освіти з 01 вересня 2027 року, та їх орієнтовного 

переліку» – третім. Всі інші питання розглядати в порядку черговості. 

В «Різному» обговорити питання щодо викладання в закладах освіти 

дисципліни «Захист України». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозиції голови постійної комісії щодо зміни 

порядку розгляду питань. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 

денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про хід виконання Комплексної Програми розвитку культури і 

мистецтва в Полтавській області на 2021 – 2025 роки за I півріччя 2024 року. 

2. Про лист Регіонального фонду державного майна України по 

Полтавській та Сумській областях щодо можливості прийняття об’єкта 

державної власності «Палац культури і творчості» по вул. І. Приходька, 100, 

м. Кременчук у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області. 
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3. Про розгляд питання «Про затвердження Плану формування мережі 

закладів освіти, що забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої 

освіти з 01 вересня 2027 року, та їх орієнтовного переліку». 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну типу та найменування 

Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені 

А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради». 

5. Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

Полтавського ліцею імені А.С. Макаренка Полтавської обласної ради». 

6. Про розгляд питання «Про звільнення батьків від плати за утримання 

учнів у пансіонах ліцеїв, які фінансуються за рахунок коштів обласного 

бюджету, на 2024/2025 навчальний рік». 

7. Про розгляд питання «Про передачу майна на баланс Полтавського 

ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради». 

8. Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження переліку та 

граничної чисельності посад Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради». 

9. Про розгляд питання «Про порушення клопотання щодо присудження 

Премії Верховної Ради України С. Сидоренку». 

10. Про розгляд питання «Про порушення клопотання щодо присудження 

Премії Верховної Ради України Н. Салюк». 

11. Про хід виконання Обласної програми національно-патріотичного 

виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки за I півріччя 2024 року. 

12. Про хід виконання програми «Розвиток освітнього простору 

Полтавщини» на 2021 – 2025 роки» за I півріччя 2024 року. 

13. Про хід виконання Обласної програми розвитку закладів позашкільної 

освіти спортивного та фізкультурно-оздоровчого спрямування на 2022 – 

2026 роки за I півріччя 2024 року. 

14. Про хід виконання Регіональної Програми підтримки наукової та 

інноваційної діяльності у Полтавській області на 2021 – 2024 роки за I півріччя 

2024 року. 

15. Про хід виконання Регіональної програми «Дітям Полтавщини – якісне 

харчування» на 2021 – 2024 роки за I півріччя 2024 року. 

16. Про хід виконання програми оздоровлення та відпочинку дітей на 

2020 – 2024 роки за I півріччя 2024 року. 

17. Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Професійно-технічного училища № 26 

м. Кременчука з державної власності у спільну власність територіальних 

громад Полтавської області. 

18. Про листи щодо пропозиції Терешківської сільської ради Полтавського 

району Полтавської області стосовно передачі земельної ділянки та майнового 

комплексу, розташованих за адресою: вул. Соснова, 1Б, с. Головач, 

Полтавський район, Полтавська область. 

19. Про упорядкування премій, заснованих Полтавською обласною радою. 
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20. Про лист Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини 

щодо конфліктної ситуації між керівництвом Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради та головою первинної профспілкової організації 

Шилом І.М. стосовно його проживання в службовому житловому приміщенні 

закладу. 

21. Різне. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував затвердити регламент 

роботи засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв. 

Загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, нагадав, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді, у разі наявності у членів постійної комісії та 

присутніх на засіданні депутатів обласної ради конфлікту інтересів при 

розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом 

своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

 

 

Розгляд питань порядку денного.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Комплексної Програми розвитку культури і 

мистецтва в Полтавській області на 2021 – 2025 роки за I півріччя 2024 року. 

 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформувала про хід виконання 

Комплексної Програми розвитку культури і мистецтва в Полтавській області на 

2021 – 2025 роки за I півріччя 2024 року. Відзначила, що за звітний період 

реалізовано 23 культурно-мистецькі проєкти з нагоди відзначення пам’ятних 
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дат, тематичних, меморіальних заходів, професійних і державних свят, 

проведено 15 обласних конкурсів, 7 всеукраїнських та обласних фестивалів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Усанова О.П., член постійної комісії, запитала про умови та графік роботи 

Полтавського краєзнавчого музею імені Василя Кричевського, про перспективи 

завершення його реконструкції. 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповіла, що у зв’язку з реконструкцію 

будівля музею закрита для відвідувачів, але працює дворик та Художня школа 

на його території. В цьому році музей отримав прибуток від роботи в сумі 

600 тис. грн. 

Для завершення реконструкції необхідно 144 млн грн. На сьогодні всю 

суму коштів отримати неможливо. За умови виділення частини коштів з 

обласного бюджету, буде відремонтовано перший поверх музею. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про участь Полтавського 

краєзнавчого музею імені Василя Кричевського у грантових міжнародних 

програмах. 

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповіла, що музей бере участь у грантових 

програмах, але грантові конкурси саме для реконструкції не проводяться. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації Удовиченко І.А. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту культури і туризму Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Комплексної 

Програми розвитку культури і мистецтва в Полтавській області на 

2021 – 2025 роки та реалізацію визначених у ній заходів. 
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2. СЛУХАЛИ: Про лист Регіонального фонду державного майна України по 

Полтавській та Сумській областях щодо можливості прийняття об’єкта 

державної власності «Палац культури і творчості» по вул. І. Приходька, 100, 

м. Кременчук у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області. 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, нагадала, що 

зазначене питання розглядалося на попередньому засіданні комісії. Повідомила, 

що до обласної ради надійшов лист Регіонального фонду державного майна 

України по Полтавській та Сумській областях щодо можливості прийняття 

об’єкта державної власності «Палац культури і творчості» у місті Кременчуці у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

Палац культури і творчості є об’єктом культурної спадщини місцевого 

значення. Балансоутримувачем закладу є ПАТ «Крюківський вагонобудівний 

завод».  

Удовиченко І.А., директор Департаменту культури і туризму Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомила, що Департаментом проведено 

роботу та надано інформацію членам постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки та культури щодо об’єктів культурної спадщини, майно яких є 

власністю територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. За 

останні три роки на їх утримання кошти не виділялися.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, звернув увагу, що 

ПАТ «Крюківський вагонобудівний завод» продовжує утримувати Палац 

культури і творчості, оплачувати комунальні послуги, виплачувати заробітну 

плату. На сьогодні доречніше передати його на баланс Кременчуцької міської 

ради, а Полтавська обласна рада, за потреби, надаватиме фінансову чи 

організаційну допомогу. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, підтримав думку Біленького О.Ю., 

голови Полтавської обласної ради, та наголосив, що у разі неможливості 

ПАТ «Крюківський вагонобудівний завод» утримувати Палац культури і 

творчості, кошти для його фінансування необхідно буде шукати спільно 

Полтавській обласній раді та Кременчуцькій міській раді. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, наголосила, що деякі об’єкти 

культурної спадщини, що знаходяться на території Кременчуцької 

територіальної громади, також мають фінансуватися за рахунок обласного 

бюджету. Такі об’єкти можуть стати туристичними магнітами для жителів усієї 

області. Відзначила вдало організовану роботу Полтавського краєзнавчого 

музею імені Василя Кричевського. 

Барибіна Я.О., депутат Полтавської обласної ради, виступила щодо 

концепції розвитку Палацу культури і творчості. 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, наголосив на 

необхідності проведення спільно з органами місцевого самоврядування 

інвентаризації пам’яток місцевого значення. 
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Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував надати Регіональному 

фонду державного майна України відповідь, що на сьогодні Полтавська 

обласна рада не має можливості прийняти об’єкт державної власності «Палац 

культури і творчості» по вул. І. Приходька, 100, м. Кременчук у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. Разом з 

тим, необхідно продовжувати контролювати це питання спільно з 

Кременчуцькою міською радою. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 2, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. утрималась 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. утрималась 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про затвердження Плану формування 

мережі закладів освіти, що забезпечуватимуть здобуття повної загальної 

середньої освіти з 01 вересня 2027 року, та їх орієнтовного переліку». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, пояснив необхідність створення мережі 

ліцеїв, охарактеризував відмінності між академічним та професійним ліцеєм. 

Наголосив, що при формуванні орієнтовного переліку закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 

2027 року, враховувалась кількість дітей, місткість закладів, відстань 

підвезення та деякі інші ключові показники. Протягом першого півріччя 

2024 року питання обговорювалось на нарадах з місцевими органами 

управління освітою, відбувалися робочі зустрічі з керівниками районних 

військових адміністрацій, органів місцевого самоврядування, було проведено 

обласний освітній форум «Стратегічні пріоритети розвитку освіти Полтавської 

області» за участі голів територіальних громад та керівників органів управління 

освітою, де було презентовано концепцію майбутніх академічних ліцеїв.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ярошенко В.М., депутат Полтавської обласної ради, звернувся з 

проханням включити до Орієнтовного переліку закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 2027 

року в Полтавській області, Оболонський опорний заклад загальної середньої 

освіти Оболонської сільської ради Полтавської області. Відзначив 

незадовільний стан доріг в громаді. 



 11 

Усанова О.П., член постійної комісії, підтримала пропозицію 

Ярошенка В.М., депутата Полтавської обласної ради. 

Остапенко П.О., фахівець швейцарсько-українського проєкту 

«Децентралізація для розвитку демократичної освіти» Громадської організації 

«Розвиток громадянських компетентностей в Україні», наголосив, що лише 

половина громад в Полтавській області має необхідні умови для 

функціонування академічних ліцеїв. Проаналізував можливість створення на 

базі Оболонського опорного закладу загальної середньої освіти академічного 

ліцею. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, зауважила, що для організації 

навчання у невеликих сільських школах з бюджетів витрачається вдвічі більше 

коштів, ніж у містах, а якість освіти – нижча. Наголосила на необхідності 

підвищення якості освіти. Зупинилася на проблемі ремонту доріг. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, наголосив, що перелік закладів – 

орієнтовний. Планується щорічний моніторинг закладів: якщо заклад не 

відповідає вимогам ліцею, то він перетворюється в гімназію. 

Корягіна Н.В., тимчасово виконуюча обов’язки начальника Управління 

Державної служби якості освіти у Полтавській області, Усанова О.П., член 

постійної комісії, запропонували включити до Орієнтовного переліку Обласний 

коледж «Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені 

А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради та Фаховий медико-

фармацевтичний коледж Полтавського державного медичного університету. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. утрималась 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Внести до Орієнтовного переліку закладів освіти, що забезпечуватимуть 

здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 2027 року в 

Полтавській області, такі заклади: 

- Обласний коледж «Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія 

імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради; 

- Оболонський опорний заклад загальної середньої освіти Оболонської 

сільської ради Полтавської області; 
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- Фаховий медико-фармацевтичний коледж Полтавського державного 

медичного університету. 

3. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Плану 

формування мережі закладів освіти, що забезпечуватимуть здобуття повної 

загальної середньої освіти з 01 вересня 2027 року, та їх орієнтовного переліку» 

із запропонованими змінами та рекомендувати Полтавській обласній військовій 

адміністрації внести доопрацьований проєкт рішення на розгляд пленарного 

засідання наступної сесії обласної ради восьмого скликання. 

 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запропонувала чіткіше 

сформулювати пропозиції для прийняття рекомендацій та поставити питання на 

голосування повторно. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував повернутися до 

голосування. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 3, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В утрималась 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. утрималась 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. утрималась 

 

ВИРІШИЛИ: пропозиція не набрала необхідної кількості голосів. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну типу та 

найменування Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна 

академія імені А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що проєктом рішення 

пропонується змінити тип та найменування Обласного коледжу «Кременчуцька 

гуманітарно-технологічна академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної 

ради на Комунальний заклад вищої освіти «Кременчуцька гуманітарно-

технологічна академія» Полтавської обласної ради. Оскільки Обласний коледж 

за власною назвою відноситься до двох типів закладів вищої освіти (коледж, 

академія), що є порушенням чинного законодавства, змінюється тип закладу на 

«академію». Також Експертною комісією Українського інституту національної 

пам’яті з питань визначення належності об’єктів до символіки російської 

імперської політики від 03.06.2024 визначено, що Антон Макаренко був 

працівником радянських органів державної безпеки, тому подальше 

використання його імені в назві юридичної особи є пропагандою російської 

імперської політики. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Усанова О.П., член постійної комісії, запитала чи зміняться напрямки 

підготовки фахівців у закладі. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що на сьогодні напрямки підготовки 

не змінюються. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну типу та 

найменування Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна 

академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради». 

 

 

5.СЛУХАЛИ:  Про проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

Полтавського ліцею імені А.С. Макаренка Полтавської обласної ради». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що згідно з вимогами чинного 

законодавства з назви ліцею прибирається ім’я А.С. Макаренка, заклад буде 

називатися – Полтавський ліцей Полтавської обласної ради. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну найменування 

Полтавського ліцею імені А.С. Макаренка Полтавської обласної ради». 

 

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про звільнення батьків від плати за 

утримання учнів у пансіонах ліцеїв, які фінансуються за рахунок коштів 

обласного бюджету, на 2024/2025 навчальний рік». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що начальником Полтавської 

обласної військової адміністрації проєкт рішення «Про звільнення батьків від 

плати за утримання учнів у пансіонах ліцеїв, які фінансуються за рахунок 

коштів обласного бюджету, на 2024/2025 навчальний рік» не погоджено. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про суму коштів з 

обласного бюджету, необхідних для звільнення деяких категорій батьків від 

плати за утримання учнів у пансіонах ліцеїв. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що орієнтовна сума коштів близько 

8 млн грн. 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала підготувати звернення  

до Полтавської обласної військової адміністрації щодо погодження переліку 

категорій батьків, які звільняються повністю від плати за утримання учнів у 

пансіонах ліцеїв. 

Синявська Т.Г., запропонувала рекомендувати Полтавській обласній 

військовій адміністрації внести відповідний проєкт рішення з цього питання на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 
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2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про передачу майна на баланс 

Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що пропонується передати 

нерухоме (будівлі та споруди) та інше індивідуально визначене майно в межах 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області з 

балансу Полтавського мистецького ліцею ім. Софії Русової Полтавської 

обласної ради на баланс, в оперативне управління, Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, звернула 

увагу, що на балансі Полтавського мистецького ліцею ім. Софії Русової 

Полтавської обласної ради залишається один житловий будинок. В подальшому 

цей житловий фонд планується передати Полтавській міській раді. 

Баленко О.Г., виконувач обов’язків начальника Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, повідомив, що житловий будинок знаходиться на 

відокремленій території, всі квартири приватизовані. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 
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3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про затвердження переліку 

та граничної чисельності посад Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради». 
 

Баленко О.Г., виконувач обов’язків начальника Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, повідомив, що для забезпечення роботи закладу 

необхідно затвердити 104 штатні одиниці, в т.ч. – 14 посад вчителя. Сьогодні в 

закладі навчається 104 дитини. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала про потребу в 

посадах шеф-кухаря, двох кухарів, 20 прибиральників службових приміщень та 

про наявність вакантних посад в штатному розписі Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради. 

Баленко О.Г., виконувач обов’язків начальника Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, відповів, що частина посад вакантні. Також 

повідомив, що заклад має велику площу, працюють усі 4 корпуси, тому є 

необхідність у 20 посадах прибиральників. Щодо кухарів, то на сьогодні всі 

посади вакантні. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала, як відбувається 

фінансування по забезпеченню оплати праці працівників. 

Баленко О.Г., виконувач обов’язків начальника Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, відповів, що фінансування відбувається за 

фактичними витратами. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, наголосив, що штатний розпис Полтавського 

ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради у кількості 104 одиниці на сьогодні лише 

затверджується, а посади будуть заповнюватися у разі потреби. 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала затвердити штатний 

розпис для Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної з врахуванням потреб закладу на сьогодні. 
 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати пропозиції голови обласної ради Біленького О.Ю. та 

викласти додаток до проєкту рішення у новій редакції, визначивши загальну 

чисельність штатних одиниць Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради у 

кількості 104 одиниці. 

3. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження переліку 

та граничної чисельності посад Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради» із 

запропонованими змінами та рекомендувати його на розгляд пленарного 

засідання сесії обласної ради восьмого скликання. 

4. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації розробити штатний розпис Кременчуцького ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної з 

врахуванням потреб закладу на сьогодні та надати його на розгляд постійній 

комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про порушення клопотання щодо 

присудження Премії Верховної Ради України С. Сидоренку». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що до Полтавської 

обласної ради надійшов лист Комітету Верховної Ради України з питань освіти, 

науки та інновацій щодо представлення двох кандидатур на відзначення 

Премією Верховної Ради України педагогічним працівникам закладів 

дошкільної, загальної середньої, професійної (професійно-технічної) та 

позашкільної освіти. З метою залучення громадськості до участі у визначенні 

кандидатів на здобуття Премії Полтавською обласною радою проведено відбір 

претендентів через інформаційно-комунікаційну систему «Єдиний веб-портал 

«SMART REGION Полтавської області». 

Документи для здобуття Премії надійшли від таких кандидатів: 

- Сидоренко Сергій Юрійович, викладач Професійно-технічного училища 

№ 44 м. Миргорода (за результатами голосування набрано – 672 голоси); 

- Салюк Наталія Віталіївна, завідувач методичного відділу Комунального 

закладу Полтавської обласної ради «Полтавська обласна Мала академія наук 

учнівської молоді» (за результатами голосування набрано – 304 голоси); 
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- Болбат Світлана Юріївна, заступник директора з навчально-виробничої 

роботи ДНЗ «Решетилівський професійний аграрний ліцей імені 

І.Г.Боровенського» (за результатами голосування набрано – 212 голосів); 

- Лисенко Тетяна Іванівна, викладач інформатики Наукового ліцею 

«Політ» при Обласному коледжі «Кременчуцька гуманітарно-технологічна 

академія імені А.С. Макаренка» Полтавської обласної ради (за результатами 

голосування набрано – 197 голосів). 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки та культури Діденка О.Г. взяти до відома. 

2. Погодити кандидатуру Сидоренка Сергія Юрійовича, викладача 

Професійно-технічного училища № 44 м. Миргорода, для присудження Премії 

Верховної Ради України педагогічним працівникам закладів дошкільної, 

загальної середньої, професійної (професійно-технічної) та позашкільної освіти. 

3. Доручити виконавчому апарату обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

4. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд сесії обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про порушення клопотання щодо 

присудження Премії Верховної Ради України Н. Салюк». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки та культури Діденка О.Г. взяти до відома. 

2. Погодити кандидатуру Салюк Наталії Віталіївни, завідувача 

методичного відділу Комунального закладу Полтавської обласної ради 

«Полтавська обласна Мала академія наук учнівської молоді», для присудження 

Премії Верховної Ради України педагогічним працівникам закладів дошкільної, 

загальної середньої, професійної (професійно-технічної) та позашкільної освіти. 

3. Доручити виконавчому апарату обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

4. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд сесії обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми національно-

патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки за I півріччя 

2024 року. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував про хід виконання Обласної 

програми національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 

2025 роки за I півріччя 2024 року, зосередив увагу на заходах, які організовано 

згідно з Програмою. Наголосив на недоліках роботи відокремленого 

структурного підрозділу «Центр військово-патріотичного виховання» 

Полтавського обласного центру національно-патріотичного виховання, туризму 

і краєзнавства учнівської молоді Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав про створення осередків 

вивчення предмета «Захист України». 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів що протягом осені поточного року 

планується створити 6 осередків у обласних закладах освіти. 

Барибіна Я.О., депутат Полтавської обласної ради, наголосила на 

змістовному наповненні національно-патріотичного виховання, зауважила, що 

варто акцентувати увагу не лише на військово-патріотичному вихованні, а й на 

темах краєзнавства. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, Усанова О.П., член постійної 

комісії, запропонували рекомендувати Департаменту культури і туризму 

Полтавської обласної військової адміністрації, Управлінню молоді та спорту 

Полтавської обласної військової адміністрації надати до Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації пропозиції для 

розширення і доповнення напрямів і заходів Обласної програми національно-

патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки. 
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Іванко Д.В., голова Молодіжної ради при Полтавській обласній раді, 

запропонувала надати пропозиції від Молодіжної ради при Полтавській 

обласній раді до Обласної програми національно-патріотичного виховання 

дітей та молоді на 2021 – 2025 роки. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Обласної програми 

національно-патріотичного виховання дітей та молоді на 2021 – 2025 роки та 

реалізацію визначених у ній заходів. 

3. Рекомендувати Департаменту культури і туризму Полтавської обласної 

військової адміністрації, Управлінню молоді та спорту Полтавської обласної 

військової адміністрації надати до Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації пропозиції для розширення і доповнення 

напрямів і заходів Обласної програми національно-патріотичного виховання 

дітей та молоді на 2021 – 2025 роки. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: Про хід виконання програми «Розвиток освітнього простору 

Полтавщини» на 2021 – 2025 роки» за I півріччя 2024 року. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував про хід виконання програми 

«Розвиток освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки» за I півріччя 

2024 року. Відзначив учнів – переможців обласних, всеукраїнських, 

міжнародних конкурсів. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 



 21 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання програми «Розвиток 

освітнього простору Полтавщини» на 2021 – 2025 роки» та реалізацію 

визначених у ній заходів. 

 

 

13. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми розвитку закладів 

позашкільної освіти спортивного та фізкультурно-оздоровчого спрямування на 

2022 – 2026 роки за I півріччя 2024 року. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував про хід виконання Обласної 

програми розвитку закладів позашкільної освіти спортивного та фізкультурно-

оздоровчого спрямування на 2022 – 2026 роки за I півріччя 2024 року, 

повідомив про заходи, які проводяться за напрямками програми, та їх 

фінансування. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, наголосив на потребі відзначити 

роботу педагогів напрямку позашкільної роботи. Ознайомив членів постійної 

комісії з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Обласної програми 

розвитку закладів позашкільної освіти спортивного та фізкультурно-

оздоровчого спрямування на 2022 – 2026 роки та реалізацію визначених у ній 

заходів. 
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14. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Регіональної Програми підтримки наукової 

та інноваційної діяльності у Полтавській області на 2021 – 2024 роки за 

I півріччя 2024 року. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що у першому півріччі 

2024 року фінансування заходів Регіональної Програми підтримки наукової та 

інноваційної діяльності у Полтавській області на 2021 – 2024 роки не 

проводилося, програма потребує оновлення. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Регіональної 

Програми підтримки наукової та інноваційної діяльності у Полтавській області 

на 2021 – 2024 роки та реалізацію визначених у ній заходів. 

 

 

15. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Регіональної програми «Дітям 

Полтавщини – якісне харчування» на 2021 – 2024 роки за I півріччя 2024 року. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що на сьогодні проводиться 

навчання кухарів в кулінарному хабі в місті Кременчуці. З обласного бюджету 

виділено кошти на умовах співфінансування для закупівлі обладнання для 

харчоблоків закладів освіти. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Регіональної 

програми «Дітям Полтавщини – якісне харчування» на 2021 – 2024 роки та 

реалізацію визначених у ній заходів. 

 

 

16. СЛУХАЛИ: Про хід виконання програми оздоровлення та відпочинку дітей 

на 2020 – 2024 роки за I півріччя 2024 року. 

 

Полюхович Л.О., головний спеціаліст відділу молодіжної політики та 

організації оздоровлення Управління молоді та спорту Полтавської обласної 

військової адміністрації, повідомила, що у зв’язку з введенням воєнного стану в 

Україні та відсутністю укриттів в оздоровчих закладах оздоровча кампанія у 

2024 році в області не проводиться. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала чи направлялися 

листи Управлінням молоді та спорту Полтавської обласної військової 

адміністрації до Міністерства соціальної політики України щодо надання 

роз’яснень стосовно роботи оздоровчих закладів, забезпечення та порядку 

оздоровлення дітей в умовах воєнного стану. 

Полюхович Л.О., головний спеціаліст відділу молодіжної політики та 

організації оздоровлення Управління молоді та спорту Полтавської обласної 

військової адміністрації, відповіла, що такі листи направлялися, але відповіді 

від Міністерства соціальної політики України не отримано. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 

створення якісних укриттів при закладах освіти. Ознайомив членів постійної 

комісії з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 



 24 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста Управління молоді та спорту 

Полтавської обласної військової адміністрації Полюхович Л.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню молоді та спорту Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання програми 

оздоровлення та відпочинку дітей на 2020 – 2024 роки та реалізацію визначених 

у ній заходів. 

 

 

17. СЛУХАЛИ: Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Професійно-технічного училища № 26 

м. Кременчука з державної власності у спільну власність територіальних 

громад Полтавської області. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, запропонував погодити техніко-економічне 

обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового комплексу 

Професійно-технічного училища № 26 м. Кременчука з державної власності у 

спільну власність територіальних громад Полтавської області. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати голові Полтавської обласної ради затвердити 

техніко-економічне обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового 

комплексу Професійно-технічного училища № 26 м. Кременчука з державної 

власності у спільну власність територіальних громад Полтавської області. 

 

 

18. СЛУХАЛИ: Про листи щодо пропозиції Терешківської сільської ради 

Полтавського району Полтавської області стосовно передачі земельної ділянки 

та майнового комплексу, розташованих за адресою: вул. Соснова, 1Б, 

с. Головач, Полтавський район, Полтавська область. 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

поінформувала про лист Терешківської сільської ради Полтавського району 

Полтавської області. 
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Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що згідно з пунктом 4 статті 

80 Закону України «Про освіту» об’єкти та майно державних та комунальних 

закладів освіти не підлягають приватизації чи використанню не за освітнім 

призначенням. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала про процедуру 

передачі майна ліквідованих закладів освіти під інші потреби. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував про процедуру та наголосив, 

що вона довготривала. 

Турпітько В.П., Терешківський сільський голова, пояснив, що 

Терешківська громада перемогла у конкурсі по розвитку ветеранських 

просторів, тому на базі Полтавського обласного дитячого оздоровчого центру 

«Маяк» пропонується створити ветеранський реабілітаційний центр для 

військовослужбовців. 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала підготувати проєкт 

звернення депутатів Полтавської обласної ради до Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, Міністерства освіти і науки України щодо 

внесення змін до законодавчих актів України стосовно можливості 

використання майна ліквідованих закладів освіти для провадження інших видів 

діяльності, першочергово для соціальних цілей. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, наголосила, 

що є законопроєкт про внесення змін до деяких законодавчих актів України 

щодо підвищення ефективності розпорядження майном соціальної сфери, але 

поки що Верховною Радою України він не розглядався. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запропонувала провести 

перемовини з депутатами Верховної Ради України від Полтавської області 

щодо прискорення розгляду законопроєкту. 

Сердюк Л.В., директор Полтавського обласного дитячого оздоровчого 

центру «Маяк», поінформувала про роботу Полтавського обласного дитячого 

оздоровчого центру «Маяк». Наголосила, що Центр знаходиться у стадії 

реконструкції, на сьогодні в ньому проживають внутрішньо переміщені особи. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 
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ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф., директора Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації Кончаковського Є.О., директора Полтавського 

обласного дитячого оздоровчого центру «Маяк» Сердюк Л.В. взяти до відома. 

2. Згідно з нормами чинного законодавства передати земельну ділянку, 

кадастровий номер: 5324081000:00:001:0141, площею 7,6200 га та майновий 

комплекс, що розташовані за адресою: вул. Соснова, 1Б, с. Головач, 

Полтавський район, Полтавська область, з балансу Полтавського обласного 

дитячого оздоровчого центру «Маяк» у комунальну власність Терешківської 

сільської ради Полтавського району Полтавської області неможливо. 

3. Виконавчому апарату обласної ради підготувати для розгляду на 

засіданні постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури та 

внесення на сесію обласної ради проєкт звернення депутатів Полтавської 

обласної ради до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, 

Міністерства освіти і науки України щодо внесення змін до законодавчих актів 

України стосовно можливості використання майна ліквідованих закладів освіти 

для провадження інших видів діяльності. 

 

 

19. СЛУХАЛИ:  Про упорядкування премій, заснованих Полтавською 

обласною радою. 

 

Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, повідомила, що Полтавською обласною 

радою засновано 12 премій. На період воєнного стану розпорядженням голови 

обласної ради дію рішень щодо заснування премій призупинено та 

рекомендовано відновити протягом 30 днів після припинення або скасування 

воєнного стану. 

З метою актуалізації питання присудження премій є потреба переглянути 

всі премії Полтавської обласної ради та провести роботу щодо їх 

упорядкування після припинення або скасування воєнного стану в Україні. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 
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ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки та культури Діденка О.Г., заступника керівника апарату – керуючого 

справами виконавчого апарату обласної ради Синявської Т.Г. взяти до відома. 

2. Рекомендувати виконавчому апарату обласної ради після припинення 

або скасування воєнного стану в Україні провести роботу щодо упорядкування 

премій, заснованих Полтавською обласною радою, та приведення у 

відповідність до норм чинного законодавства рішення дев’ятнадцятої сесії 

Полтавської обласної ради сьомого скликання від 12 квітня 2018 року № 672 

«Про заснування премій Полтавської обласної ради» (зі змінами). 

 

 

20. СЛУХАЛИ: Про лист Уповноваженого Верховної Ради України з прав 

людини щодо конфліктної ситуації між керівництвом Полтавського 

спортивного ліцею Полтавської обласної ради та головою первинної 

профспілкової організації Шилом І.М. стосовно його проживання в службовому 

житловому приміщенні закладу. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував щодо ситуації між 

керівництвом Полтавського спортивного ліцею Полтавської обласної ради та 

головою первинної профспілкової організації Шилом І.М. стосовно його 

проживання в службовому житловому приміщенні закладу. За результатами 

розгляду ситуації Полтавською обласною військовою адміністрацією 

повідомлено Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. відсутня Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. щодо вирішення 

конфліктної ситуації між керівництвом Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради та головою первинної профспілкової організації 

закладу Шилом І.М. взяти до відома. 
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21. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував з метою якісної 

організації та здійснення загальновійськової підготовки у закладах освіти 

звернутися до Міністерства освіти і науки України щодо надання роз’яснення 

стосовно можливості та порядку організації проведення навчальних стрільб з 

бойової зброї для учнів закладів освіти. 

 

 

 

Голова постійної комісії      Олег ДІДЕНКО 

 

 

 

Секретар постійної комісії      Юлія ЦИБУЛЬСЬКА 


